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Clouds Forest and Fields

Picture Description1)

A blurry landscape photograph featuring a field and trees silhouetted against a colorful, textured sky.

Analysis1)

This photograph captures a fleeting moment at dusk, blurring the lines between land and sky. The
dominant blues and teals evoke a sense of tranquility, while the faint pink hues hint at a fading sunset.
The blurred foreground creates a sense of motion, drawing the viewer into the expansive landscape. The
silhouetted treeline adds depth and mystery, suggesting a hidden world beyond the horizon. The overall
impression is one of serene beauty, tinged with melancholy.
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002848 - Clouds Forest and Fields

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2014 09/2014 01/2015

Width Height Bits/Color

Original Size 6528 px 3672 px 16

Ratio ca. 1.78 1 —

Exposure Mobile

Location —

Title (German) Wolken Wald und Felder

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A blurry landscape photograph featuring a field and trees silhouetted against a colorful, textured sky.
    
    
      Ein unscharfes Landschaftsfoto mit einem Feld und Bäumen, die sich vor einem farbenfrohen, strukturierten Himmel abheben.
    
    
      This photograph captures a fleeting moment at dusk, blurring the lines between land and sky. The dominant blues and teals evoke a sense of tranquility, while the faint pink hues hint at a fading sunset. The blurred foreground creates a sense of motion, drawing the viewer into the expansive landscape. The silhouetted treeline adds depth and mystery, suggesting a hidden world beyond the horizon. The overall impression is one of serene beauty, tinged with melancholy.
    
    
      Diese Fotografie fängt einen flüchtigen Moment in der Abenddämmerung ein und verwischt die Grenzen zwischen Land und Himmel. Die dominierenden Blau- und Türkistöne rufen ein Gefühl der Ruhe hervor, während die schwachen Rosatöne auf einen verblassenden Sonnenuntergang hindeuten. Der verschwommene Vordergrund erzeugt ein Gefühl von Bewegung und zieht den Betrachter in die weite Landschaft hinein. Die silhouettierte Baumgrenze verleiht Tiefe und Geheimnis und suggeriert eine verborgene Welt jenseits des Horizonts. Der Gesamteindruck ist der einer heiteren Schönheit, die von Melancholie durchzogen ist.
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